
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 23. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 439
Vil ministeren redegøre for det individuelle aktivitetsniveau på samtlige fau-
nabroer i Danmark, herunder hvilke typer dyrearter der passerer, og oplyse,
om aktiviteten på faunabroen har levet op til de forventninger eller analyser,
der lå til grund for at opføre den enkelte faunabro?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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